

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

6 quam inueniebatur, qui bona ciuis Romani aut donare auderet, aut petere sustineret. postea id quoque accessit, vt sauitiæ causam auaritia præberet, & modus culpæ ex pecunia modo constitueretur; & qui fuisset locuples, fieret nocens, sui que quisque periculi merces foret; nec quidquam videretur turpe, quod esset quæstulium.

I CAP. XXIII. Secundum deinde consulatum Cinna, & septimum Marius in priorum dedecus inuit. cuius initio morbo oppressus decessit, vir in bello hostibus, in otio ciuibz infestissimus, quiesque impatientissimus. In huius locum successit Valerius Flaccus, turpissimæ legis auctor, qua *creditoribus quadrantem solui* iusserat: cuius facti merita eum pœna
3 intra biennium consecuta est. Dominante in Italia Cinna, maior pars nobilitatis ad Sullam in Achaïam, ac deinde post in Asiam per fugit. Sulla interim cum Mithridatis præfectis, circa Athenas Bœotiamque & Macedoniam ita dimicauit, vt & Athenas reciperet, & plurimo circa multiplices Piræi portus munitiones labore expleto, amplius cœ millia hostium interficeret, nec minus multa caperet. Si quis hoc rebellandi tempus, quo Athenæ oppugnatae a Sulla sunt, imputat Atheniensibus, nimium veri vetustatisque ignarus est. adeo enim certa Atheniensium in Romanos fides fuit, vt semper & in omni re, quidquid *sincera fide* gereretur, id